
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/12-2023 protokols 

 

2023.gada 9. novembris, plkst. 15.30 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: A. TUNTE, A. VITKOVSKIS A. MISIROVA, J. STUKULS, K. ČERŅAVSKIS, M. 

BUKLAGINA 

Nepiedalās: J. VALERTS 

Pieaicinātie: K. LEJIŅA, E. ZAIŽENIJS 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 6 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga 

 

 

1. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr.1-16/12-2023 Darba kārtības apstiprināšana 

A. Tunte 

1.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/12-2023 Darba kārtību,  

pie punkta “dažādi” papildinot to ar K. Čerņavska izklāstu par situāciju saistībā ar spēlētāju 

maiņu starp divām komandām un nenoteiktību komandu sastāvos, par ko iesūtīja informāciju 

LVF Valdei 10. novembrī saziņas vietnē “whatsapp” (vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/11-2023 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/11-2023 protokolu (vienbalsīgi) 

 

3. Punkts 



Cewood Latvijas Kauss 2023 sievietēm un 

Cewood Latvijas Kauss 2023 vīriešiem Nolikumu apstiprināšana 

(E. Zaiženijs) 

 

3.1. E. Zaiženijs informē Valdi par aktualitātēm šajos nolikumos; salīdzinot ar iepriekšējo 

gadu, būtiskas izmaiņas nolikumos nav; norises laiks - 16. un 17.decembris, vieta - “Rimi 

Olimpiskais centrs”; gan sieviešu, gan vīriešu spēles rādīs LT7 . 

3.2. A. Tunte norāda, ka par balvu fondu vēl tiks diskutēts, tiks meklētas iespējas uzvarētāju 

komandas atbalstīt tādā veidā, taču pagaidām Nolikumā tas nav atrunāts. 

3.3. Tiek rosināta iniciatīva pēc Latvijas Kausa noslēgšanās mēneša laikā sagatavot Nolikumu 

nākamajai sezonai, ko virzīt izskatīšanai Valdē 

3.4. Apstiprināt Cewood Latvijas Kauss 2023 sievietēm un 

Cewood Latvijas Kauss 2023 vīriešiem Nolikumus (vienbalsīgi) 

 

4. punkts 

Latvijas Jaunatnes čempionāts pludmales volejbolā 2023. / 2024. NOLIKUMS 

(E. Zaiženijs) 

 

4.1. E. Zaiženijs informē, ka Pludmales komisijas sēdē tika izstrādāts un apstiprināts šis 

Nolikums; iezīmē, ka vairs nav divi atsevišķi nolikumi vasaras un ziemas sezonai, ir viens 

kopējais nolikums, kas izdala vasaras un ziemas posmus Latvijas jaunatnes čempionātā (LJČ); 

informē, ka Pludmales komisijas lēmums attiecībā uz naudas balvu piešķiršanu ir tāds, ka tiek 

ņemti vērā 4 posmu+ finālposma rezultāti (iepriekš- visu posmu rezultāti tika ņemti vērā) 

4.2. A. Tunte uzdod jautājumu, no kādiem līdzekļiem tiks nodrošinātas naudas balvas, uz ko 

saņem atbildi, ka konkrēts finansējuma avots šobrīd nav skaidrs; 

A. Tunte aicina izņemt punktu par naudas balvām, it sevišķi tagad, kad konkrēti nav zināmi 

resursi, no kuriem tās nodrošināt, taču kopumā atbalsta ideju par naudas balvu esamību LJČ. 

4.3. J. Stukuls mudina precizēt Nolikuma 3.2. punktu, norādot, ka arī vasarā ir 4 posmi, ne tikai 

ziemā 

4.4. A. Tunte: papildinot 3.2. punktu un izņemot 10.3. punktu par naudas balvām, 

apstiprināt Latvijas Jaunatnes čempionāts pludmales volejbolā 2023. / 2024. Nolikumu 

(vienbalsīgi) 

 



4.5. E. Zaiženijs aktualizē jautājumu par nepieciešamību aktivizēt Sacensību komisiju, lai 

līdzīgs atbalsts klasiskajā volejbolā kā tas ir pludmales volejbolā no Pludmales komisijas. 

4.6. A. Tunte aicina noskaidrot no esošās Sacensību komisijas vadītājas, vai viņa ir gatava 

turpināt darbu vai atkāpties no vadītājas pozīcijas un piedāvāt šo pozīciju citiem kandidātiem 

(pieņemts zināšanai) 

 

5. Punkts 

Sponsora naudas novirzīšana 

(A. Tunte) 

 

5.1. A. Tunte: aicina Valdi apstiprināt, ka 4850 EUR no sponsora (K. Čerņavska piesaistīta) 

ziedojuma tiek novirzīti Rīgas Volejbola skolas sieviešu komandai. 

5.2. Novirzīt RVS sieviešu komandai 4850 EUR 

(PAR: A. Tunte, M. Buklagina, A. Vitkovskis, J. Stukuls; 

ATTURAS K. Čerņavskis; balsojumā NEPIEDALĀS A. Misirova, kas tajā brīdī atvienojusies 

no sapulces) 

 

6. Punkts 

“”top!” Kauss 

20. kausa izcīņa vispārizglītojošo skolu komandām volejbolā” Nolikuma apstiprināšana 

(A. Tunte) 

 

A. Tunte uzsver, ka šim pasākumam ir jānotiek; aicina A. Vitkovski izteikties par iebildumiem 

“”top!” kausa” norises formātā. 

A. Vitkovskis diskutē par nolikuma nepilnību saistībā ar vecuma grupām; 

izsaka viedokli, ka šāda veida pasākumam ir jābūt ar akcentu uz jauniešu piesaisti, uz volejbola 

parādīšanu tādiem bērniem, kas vēl domā spēlēt vai nespēlēt volejbolu; lielāks uzsvars būtu 

jāliek uz pamatskolu, kam šāds pasākums ir daudz nozīmīgāks, arī mums ilgtermiņā, ja 

fokusējas uz bērnu piesaisti volejbolam; izsaka viedokli, ka vidusskolas grupā nevajadzētu 

piedalīties 2004.g.dz.jauniešiem (20 gadīgiem), ja jaunatnes čempionātā vecākie dalībnieki ir 

2005.g.dz.un jaunāki. 

 

J. Stukuls pamet sapulci plkst.16.48 

 



A. Vitkovskis izsaka ierosinājumu šajās sacensībās dalībniekus dalīt pa 3 grupām:  3. vai 4. 

klase līdz 6. klase, 7. -9. klase un 10. -12. klase. 

A. Tunte uzdod S. Budkēvičai rakstiski sniegt Valdei savu redzējumu par Valdes 

izvirzītajiem ierosinājumiem (par 2004.g.dz.dalību; par grupu sadalījumu: 4.-6.klase, 7.-

9.klase, 10.-12.klase) 

Nolikums netiek virzīts apstiprināšanai 

 

7.punkts 

Izlašu dalība, sponsori 

(A. Tunte, A. Vitkovskis) 

 

7.1. A. Tunte: Aktīvs laiks, sponsoru meklēšanā un aktuāls ir jautājums, kurās līgās/sacensībās 

nākamgad piedalīties Nacionālajām volejbola izlasēm. 

7.2 A. Vitkovskis izklāsta situāciju; nākamais gads izskatās diezgan piesātināts, tiek plānota 

dalība Eiropas līgā un vasaras beigās būs Eiropas čempionāta (EČ) kvalifikācijas spēles, kas 

nozīmē, ka būs garš gatavošanās periods un lielas izmaksas; 

norāda, ka arī jauniešu izlase ir kvalificējusies U22 EČ, kas nozīmē papildus izmaksas; 

attiecībā uz Vīriešu volejbola izlasi, iespējams, tā nestartēs Eiropas līgā, lai koncentrētos tikai 

uz EČ kvalifikāciju, ar argumentu- pirmkārt, iekļauties iezīmētajā budžetā, otrkārt, uzliekot 

lielāku akcentu uz EČ kvalifikāciju, Vīriešu izlases spēlētāji atnāks uz sagatavošanās ciklu 

motivētāki, fokusētāki uz vienu mērķi. 

A. Vitkovskis norāda, ka šobrīd cenšas saprast viedokli no LV Vīriešu izlases galvenā trenera, 

no kura puses ir izskanējis viedoklis, ka iespējams, varētu nestartēt Eiropas līgā, bet, ja startētu, 

tad Eiropas Zelta līgā, kas, savukārt, nozīmē lielākas izmaksas. 

Attiecībā uz Latvijas Sieviešu volejbola izlasi, ir jāturpina iesāktais kurss; norāda, ka sieviešu 

izlasei dalība Eiropas līgā (Sudraba līgā) ir būtiskāka, jo šī izlase ir veidošanās procesā, šīs 

spēles palīdzētu gūt spēļu pieredzi un sagatavoties EČ kvalifikācijai 

(pieņemts zināšanai) 

 

8. punkts 

Kvalifikācija Olimpiskajām spēlēm 

(A. Tunte) 

 



A. Tunte: informā par iecerēm nākamgad sarīkot Eiropas Volejbola konfederācijas (CEV) 

kontinentālā kausa finālu Latvijā, un šajā sakarā kopā ar A. Vitkovski dosies uz tikšanos ar 

CEV Prezidentu, lai diskutētu par CEV iespējām piešķirt LVF tiesības rīkot šo turnīru; šis 

turnīrs varētu būt izšķirošs Latvijas pludmales volejbola duetam (Samoilova/Graudiņa), lai 

kvalificēties Olimpiskajām spēlēm (pieņemts zināšanai) 

 

9. punkts 

Dažādi 

 

9.1. A. Tunte informē Valdi par jauninājumiem/par LVF plānotajiem projektiem, kas ir 

sekojoši: 

- Seminārs treneriem Polijā (seminārs+ spēles apmeklējums); 

- vienota stila ekipējums tiesnešiem (apmērs atkarīgs no kategorijas); 

- nolikuma izstrāde duālās karjeras idejai (plāns izcilniekiem, kam labi rezultāti volejbolā un 

labas atzīmes skolā, piešķirt vienreizēju stipendiju, lai motivētu mācīties); 

- pludmales volejbola jaunatnes sportistus - aizvest uz kādu no valstīm (Somija, Vācija, 

Norvēģija vai cita valsts) uz vietējo čempionātu; 

- sarunas ar augstskolām par iespējām motivēt interesentus/trenerus mācīties tieši par volejbola 

treneriem; 

- ar Gada balvu volejbolā – ideja ieviest arī nomināciju Mūža ieguldījums; 

Papildus tam, kādi projekti jau ir iesākti, jauninājums ir tāds, ka nākamgad uzsvars būs tieši uz 

jaunatni (pieņemts zināšanai) 

 

9.2. A. Vitkovskis iezīmē ideju par treneru izglītības programmu, par autonoma budžeta 

izveidi, no kā tiktu nodrošināti treneru kursi visa gada garumā; kādā no nākamajām Valdes 

sēdēm varētu pieaicināt Arvilu Keišu prezentēt šo ideju (pieņemts zināšanai) 

 

9.3. A. Misirova: par Dināra Zāģera ideju izgatavot fiziskās sagatavotības vadlīnijas, specifiski 

volejbolam, pa vecuma grupām. 

9.4. A. Tunte papildina, ka varētu noalgot D. Zāģeru, lai izstrādā metodiku specifiski 

volejbolam, fiziskajai sagatavotībai ar iespēju sporta skolām/interesentiem pēc tam papildus 

noalgot D. Zāģeru, lai brauc klātienē sīkāk paskaidrot un parādīt materiālā aprakstītās metodes. 

 



9.5. M. Buklagina izsaka vēlmi redzēt šo metodiku/vadlīnijas; izskatīt, pirms šis materiāls tiek 

izsūtīts sporta skolām. 

 

9.6. K. Čerņavskis: izklāsta viedokli par spēlētāju spēlēšanu divās komandās viena čempionāta 

ietvaros un neskaidrībām attiecībā uz komandu sastāviem; 

norāda, ka divas komandas ir gan RVS, gan RSU; pēc komandu pieteikumiem nav iespējams 

noteikt, kuras spēlētājas spēlēs kurā komandā, jo kādas 5-6 spēlētājas ir norādītas abās 

komandās; gatavojoties spēlēm, būtu vērtīgi zināt, pret kurām no spēlētājām jāgatavojas spēlēt. 

 

9.7. A. Misirova: NL neeksistēšana ir problēma, jo nav spēļu prakses tik lielas; 

 

Plkst. 18.01 Edgars Zaiženijs pieslēdzas Valdes sēdei jautājumā par iepriekšējās Valdes sēdes 

lēmumu par Nolikuma apstiprināšanu (Optibet Latvijas čempionāts sievietēm 2023/2024 

Nolikums) 

 

9.8. A. Misirova: ierosina sarīkot tikšanos klubiem, kuras laikā izvirzīt priekšlikumus; 

lūdz iespēju noskatīties iepriekšējās Valdes sēdes ierakstu, lai sapratu precīzi, kā tika nolemts 

par šo Nolikuma punktu, attiecībā uz spēlētāju pāreju starp klubiem, norādot, ka tomēr bija 

uzdots E. Zaiženijam rīkot tikšanos ar iesaistītajām pusēm, pirms pieņemt lēmumu; Nolikums 

tika apstiprināts, izņemot šo punktu. 

 

9.9. A. Tunte aicina E. Zaiženiju izsūtīt e-pastu klubiem, ka šobrīd Nolikumā ir konkrēts 

punkts, pie kā jāturas; kamēr netiek rasts alternatīvs risinājums, pieturas pie Nolikumā norādītā; 

uzdod E. Zaiženijam sazināties ar igauņu klubiem, lai noskaidrotu kā viņi risina jautājumu par 

spēlētāju pārejām viena čempionāta ietvaros (informatīvi); sarīkot tikšanos ar iesaistītajām 

pusēm. 

9.10. K. Čerņavskis piebilst,  ka nepieciešams klubiem nodot arī informāciju, ka nepieciešams 

iesūtīt konkrētus komandu sastāvus/licences, lai var sekot līdzi sastāviem un lai komandas var 

zināt, pret ko gatavoties 

(pieņemts zināšanai) 

  

Sēdi vadīja  Arnis Tunte  

Protokolēja  Kristīne Lejiņa 

 


